
REFERAT 
Styremøte 22.11.2022 – Senja 

 

På grunn av feil med sakssystemet ble det ikke laget ordinær protokoll. Etter møtet ble det ført 

referat.  

 

Godkjenning av bevaringsmål 

Vi er pålagt å lage bevaringsmål i tilknytning til verneområdene. Vi har laget et notat som beskriver 

rammene og muligheter. Styret må drøfte hvilke mål vi bør sette oss. Innstilling -  

Styrets vedtak 

Notatet sendes på høring og behandles endelig på nyåret. 

 

Skjøtselsplan for Storslåtta/Dalstuene 

Det er utarbeidet utkast til skjøtselsplan. Innstilling - Styret vurderer planen og om den skal sendes 

på høring. Endelig behandling ut på nyåret. 

Styrets vedtak 

Planen sendes på høring og behandles endelig på nyåret. 

 

Tiltaksplan 2022 

Det er kommet inn noen forslag. Gjelder forsterkning av sti/vei til Dalstuene. Natursti i 

Kvænangsbotn. I tillegg følger vi opp allerede innmeldte tiltak og nye som skjøtsel i området. 

Innstilling - Foreløpig tiltaksplan legges frem og sendes på høring. Vedtas endelig i begynnelsen av 

januar. 

 

Styrets vedtak 

Foreløpig tiltaksplan legges frem og sendes på høring. Vedtas endelig i begynnelsen av januar. 

 

Tiltaksplan 2021 

Gjennomgang av status (se vedlegg).  

Det er brukt mindre midler på de tiltakene enn forutsatt. Dette selv om vi i tidligere møter er 

omdisponert til f.eks. gapahuken ved Rundvannet.  



Vi foreslår at restmidler disponeres til hengebruprosjektet. Statskog har meldt inn at de har brukt 

mer midler enn forutsatt, bla pga at veien i Ura måtte repareres, og søker om dekning av disse 

utgiftene så langt det rekker. 

 

Oppfølging av andre saker 

Vi har fått oppdatert svar fra Miljødirektoratet ang saken om vedhogst på Statsgrunn.  

Saken ble drøftet men det var ikke klart svar fra Miljødirektoratet. Det ble bestemt å ta videre 

kontakt med Miljødirektoratet for å klargjøre hva som er faktum i saken. 

 
Annet 

Vi har fått vareprøver på jakker som kan prøves. Vi kjøper inn jakker med verneområdelogo til de 

som ønsker det. 

 


